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Asemakaavan laatiminen Marjalan alueelle / Motocross-halli / kaavatyön lakkauttaminen

558/10.02.03/2021

Maankäyttölautakunta 16.06.2010 § 107

 Mäntsälän yrityskehitys on käynyt neuvotteluja noin 2800 neliömetrin mo-
tocross-sisähallin toteuttamisesta Mäntsälään.

Hankkeesta on kerrottu tarkemmin liitteessä 1.

Paikaksi olisi varmistumassa Marjalan osayleiskaava-alueelta kunnan
omistamaa aluetta rautatien luoteispuolella maankaatopaikalle johtavan
tien länsipuolella.

Alue on merkitty oikeusvaikutteisessa osayleiskaavassa EM/Tres Mootto-
riurheilualue/teollisuus- ja varastotoimintojen reservialueeksi.

(Valmistelijat: kaavoitusjohtaja Lauri Pouru ja asemakaavainsinööri Tapio
Sillfors)

Kaavoitusjohtajan päätösesitys:

Maankäyttölautakunta ehdottaa kunnanhallitukselle, että käynnistetään
asemakaavan laatiminen lii tekartassa kaksi likimain rajatulle kunnan omis-
tamalle alueella Marjalan osayleiskaava-alueella.

Koska hanke on osayleiskaavan mukainen, voidaan prosessia lyhentää
mm. asettamalla OAS ja luonnos yhtä aikaa nähtäville.
Samoin voidaan harkita, että asemakaavan hyväksyisi kunnanhallitus, jos
se tehdään osayleiskaavan mukaiseksi.

Päätös:  Maankäyttölautakunta päätti hyväksyä esityksen.

Liite 1. Motocross-hallin sijoittumissuunnitelma
Liite 2. Kartta

Kunnanhallitus 28.06.2010 § 247

Kj:n päätösesitys: Kunnanhallitus käynnistää asemakaavan laatimisen Marjalan osayleiskaa-
va-alueella maankäyttölautakunnan esittämällä tavalla.

Käsittely: Kaavoitusjohtaja Lauri Pouru esitteli asiaa kokouksessa.

Päätös: Kunnanhallitus päätti hyväksyä esityksen.

Liite 1. Motocross-hallin sijoittumissuunnitelma



Liite 2. Kartta

Maankäyttölautakunta 13.10.2010 § 173

 Suunnittelualueen ko ko on n. 20 ha. Alue on Mänt sä län taa ja man poh jois-
liitty män pohjoispuolella se kä ra dan ja Pohjoi sen Pi ka tien Mt 140 länsi-
puolella. Kunnanvaltuuston 12.11.2007 hyväk symässä Marjalan osayleis-
kaa vassa alue on merkitty:

 ”MOOTTORIURHEILUALUE / TEOLLISUUS- JA VARAS TOTOI MINTO-
JEN RESERVI ALUE  (EM/TRES). ALU EEN NY KYI NEN TARKOI TUS ON
MOOTTORI URHEI LU. ALUEELLE SAA SI JOIT TAA MOOT TO RIURHEI-
LUA PALVE LEVIA RAKENNUKSIA JA RA KEN TEITA. ALUEEN SUUN-
NITTE LUSSA JA TOI MINNASSA ON OTET TAVA HUOMI OON TOIMIN-
NASTA AIHEU TUVAT YMPÄRISTÖ VAIKU TUKSET JA NII DEN VÄHEN-
TÄMISMAHDOLLISUUDET. MIKÄLI KUN NAN KEHI TYS JA KIR KONKY-
LÄN TYÖPAIKKATONTTIEN SAATA VUUS SITÄ EDELLYT TÄ VÄT, ALUE
VOI DAAN ASEMAKAAVASSA VA RATA PÄÄ ASIASSA TEOL LI SUUS- JA
VARASTOTOIMINTAAN.”

 Alue on eril lään asu tuk sesta ja osana osa yleis kaa vas sa moot tori ur heiluun
ja yritystoimin taan va rattua aluetta so vel tuen myös me lua ai heuttavaan
harrastustoimintaan.Tavoitteena on suun nitella alue mo tocross sisähallil le,
se kä teollisuus- ja va rastotoi min nalle ton tit.

 (Valmistelija: asemakaavainsinööri Tapio Sillfors)

Kaavoitusjohtajan päätösesitys:

 Maankäyttölautakunta päättää, että liit teenä ole va "Mo to cross  asemakaa-
va osal lis tu mis- ja ar vioin ti suun ni telma 6.10.2010" asetetaan näh tä ville
osal lis ten kuulemiseksi.

Käsittely: Asemakaavainsinööri Tapio Sillfors esitteli asiaa kokouksessa.

Päätös: Maankäyttölautakunta päätti hyväksyä esityksen.

 Liite 1. Motocross  ase maakaava osallistumis- ja arviointi suunnitelma
6.10.2010

Kuntakehityslautakunta 15.12.2021 § 159

 Mäntsälän Yrityskehitys Oy on aikoinaan ilmoittanut, että hankkeesta
motocross-sisähallin rakentamiseksi alueelle on luovuttu eikä muitakaan
edellytyksiä asemakaavan jatkamiseksi ole. Kaavatyö päätetään
tuloksettomana.

Kuntakehitysjohtajan päätösesitys

Kuntakehityslautakunta esittää kunnanhallitukselle, että Motocross
asemakaavan (työnumero 220) valmistelu ja kaavaprosessi päätetään
edellä mainitulla perusteella.



Päätös: Hyväksyttiin esityksen mukaan.

 Liite 1. Kartta

Kunnanhallitus 17.01.2022 § 4

Kunnanjohtajan päätösesitys

Kunnanhallitus hyväksyy kuntakehityslautakunnan esityksen: Motocross
asemakaavan (työnumero 220) valmistelu ja kaavaprosessi päätetään
tuloksettomana.

Käsittely: Kuntakehitysjohtaja Vesa Gummerusta kuultiin asiantuntijana pykälän
yhteydessä.

Päätös: Hyväksyttiin esityksen mukaan.

Liite 1. Kartta


